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ÚMČ Praha 10

Zápis z 6 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 14. 6. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a,

od 17 do 18.45 hodin

Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský, Bc. Radek 
Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek
Omluvení členové KB: Jiří Komrska

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 6, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Bezpečnostní situace Kounická 61 a okolí.
6. Městský kamerový systém hl. m. Prahy (MKS)
7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
8. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 6, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert 
Zrzavecký. Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 
navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Stanislav Šimek.

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: schválení programu 6 jednání KB:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

17.05 příchod p. Radek Lojda

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková úvodem předložila Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 1. 2023 do 
31. 5. 2023 se zaměřením na Prahu 10 (bylo rozesláno elektronicky).
Statistika nápadu trestné činnosti se začíná dostávat na cca podobná čísla jako na dobu 
před covidovou. Nejedná se o žádný markantní nárůst ale PČR tomu přikládá velkou 
pozornost. Hlavní nárůst je v kybernetické kriminalitě, různé podvodné vylákání 
přístupových údajů k bankovním účtům, digitální měny atd. Zmínila také pořádání 
finále Konferenční ligy UEFA, které se obešlo bez vážných bezpečnostních událostí na 
stadionu Slávie v Praze 10. Osobně také navštívila park Gutova, kde hovořila 
s personálem zajišťující bezpečnost v areálu a správcem areálu. Na místě a v okolí 
provádí PČR společně s MP zesílenou hlídkovou činnost, tato celkovou bezpečnostní 
situaci i podle ohlasů široké veřejnosti zlepšila. PČR žádné nové incidenty neevidují. O 
víkendech je v areálu přetlak návštěvníků.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za květen 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky).
Nárůst oproti květnu 2021 je o 132 přestupků. Pohovořil o prováděných opatření na 
Gutovce, kontrol bylo zatím 102 a zjištěny 3 přestupky, porušení návštěvního řádu. 
Návštěvnost areálu je i na základě počasí hodně nestabilní.
Stanislav Šimek uvedl, že na základě informací od obyvatel se situace zlepšila a složkám 
MP a PČR poděkoval za prováděná opatření.
Martin Čásenský uvedl, že v rámci provozovatele se diskutují různé varianty co do 
budoucnosti jak dále s areálem, také poděkoval za opatření.

Na stadionu Slavie v Edenu bude trojkoncert Marka Ztraceného, nečeká se žádné velké 
bezpečnostní riziko.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku za květen 2023 (rozeslání elektronicky). Z důvodu 
nemoci je z dnešního jednání omluven.

5. Bezpečnostní situace Kounická 61 a okolí.

Radek Lojda informoval o došlých podnětech o polehávání osob bez domova v parčíku 
Limuzská x Kounická u stanice MHD. Jedná se o osoby, které v místě dělají nepořádek, 
konzumují alkohol, obnažují se, vykonávají potřebu. Další problémové místo je blízká 
večerka, Kounická 61 kde si kupují alkohol a ten konzumují vedle a před provozovnou. 
Tyto jevy jsou každoroční a místní obyvatelé si na jejich chování stěžují. Kounická a 
zmíněný parčík není ve vyhlášce, při její budoucí novelizací MHMP budou za Prahu 10 
tyto místa do přílohy přidány. Zároveň je potřeba další pravidelný dohled MP a PČR 
v daných místech.
Michal Řidl informoval, že MP v místě vykonává zvýšený dohled a v tomto bude 
pokračováno.
Miloš Jurča zmínil, že zdejší oddělení bezpečnostního managementu provedlo na místě 
opakované šetření, bylo také hovořeno s provozovatelem večerky, kterému bylo 
zdůrazněno, že osobám pod vlivem alkoholu nelze další prodávat.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Městsky kamerový systém hl. m. Prahy (MKS).
Stanislav Šimek předložil návrh na rozšíření Městského kamerového systému hl. m. 
Prahy o dva kamerové body v oblasti parku u areálu Gutovka s návrhem osazení kamer 
na veřejné osvětlení číslo VO 004091 a VO 004408. Jedná se o žádost od MP a obyvatel, 
která byla oddělením bezpečnostního managementu OKK vyhodnocena jako důvodná. 
Souhlasné stanovisko k záměru následně vyslovila jak MP Praha 10 tak MO PČR 
Strašnice. Jde o oblast nepřehlednou hodně frekventovanou, vedle stanic MHD a 
Metra, napojenou na podchod pod ul. V Olšinách.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

K tomuto bodu bylo následně navrženo usnesení KB č. KB/6/1/2023

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10:

Doporučuje a považuje za vhodné, umístění nových kamerových bodů MKS hl. m.
Prahy v Praze 10, Strašnice, park u areálu Gutova (VO 004091 a VO 004408).
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7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o již dnes zmíněném problému v ulici Kounická a okolí.

Dále zmínil přetrvávající neutěšenou situaci v garážích a kolem v ulici Novobohdalecká. 
V této věci na místě proběhla schůzka s obyvateli přilehlého domu. Další je 
naplánována na polovinu července. Schůzky se také zúčastnil pan místostarosta Radek 
Lojda.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Radek Lojda informoval KB o žádosti k bezpečnostní situaci v ulici Jesenická.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

8. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Martin Čásenský informoval, že na MHMP jsou vypsané granty na rok 2024 v oblasti 

protidrogové prevenci a prevenci kriminality. Na ÚMČ Praha 10 tuto oblast zajišťuje 

Odbor sociální. Zpracovává podklady pro grantová řízení z oblasti protidrogové 

prevence a prevence kriminality.

Jednání KB bylo ukončeno v 17.45 hodin.

Příloha: Usnesení č. KB/6/1/2023 Ověřovatel zápisu
Presenční listina KB č. 5

Mgr. Stanislav Šimek

Tajemník KB RMČ Praha 10

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký

Bc. Miloš Jurča 
datum vyhotovení zápisu
14. června 2023
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